



Fengyuan Wang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Wang began his legal career in 2021. Before joining Han Kun Law Offices, Mr. Wang worked as an associate at Shanghai Office of Commerce & Finance Law Offices. Mr. Wang specializes in venture capital and private equity, mergers and acquisitions, capital market transactions, and general corporate matters. His legal services include conducting legal due diligence investigations, drafting and reviewing transaction documents, and conducting legal research on various aspects of PRC laws and policies.

EDUCATION

Mr. Wang received his master's degree from London School of Economics and Political Science in 2020. Prior to that, Mr. Wang graduated with a bachelor's degree in law from East China University of Political Science and Law in 2019.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王枫源

上海

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 资本市场
- 一般公司事务

工作经历

王枫源律师自 2021 年起开始从事律师工作，在加入汉坤之前，王枫源律师曾任职于北京市通商律师事务所上海分所。王枫源律师的主要执业领域为私募股权投资/风险投资、兼并与收购、资本市场及一般公司事务，主要负责法律尽职调查、起草和审阅交易文件以及法律和政策研究等工作。

教育背景

王枫源律师于 2019 年获得华东政法大学法学学士学位，后于 2020 年获伦敦政治经济学院法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文